

	Bestyrelsesmøde Hori d. 2-5-2023	Kl. 18.00 På Hori
	Fremmødt: Anders, Palle, Betina, Rikke, Pernilla, Camilla, Christina	
	Meldt afbud: Torben	
	Punkt	Beslutninger/orientering
1	Gennemgang/godkendelse af referat	
2	Møde med Villy	<p>Situation omkring analysehø og elevheste: Elevhestene starter op på wrap i en glidende overgang. Vi forsætter med at fodre med vitaminer og mineraler.</p> <p>Ift. vanding af den indendørs ridebane – vi melder ud til klubbens medlemmer at når det vurderes at banen trænger til at vande, så skrives det på tavlen og personalet vil herefter vande den til næste dag.</p> <p>Banen er ved at være hård – det aftales med Villy at den bliver harvet i ”bund” – der bliver forinden lavet en stikprøve ift. hvor langt der er ned til bunden.</p> <p>Husleje – Palle og Villy kigger kontrakter.</p> <p>Ift. dressurbanen udenfor: Vi skal have fundet en løsning. Uden en løsning, har vi ikke mulighed for at gennemføre stævnet i juli, og uden stævnet kan vi ikke overleve som klub, da vi er afhængige af indtjeningen. Villy undersøger mulighederne og vender retur til Palle.</p>
3	Kæphest	<p>██████████ har opsagt sin stilling som kæphestunderviser. Der skal søges en underviser hertil. Pt. har vi 2 hold hver torsdag. Kan vi spørge ██████████ om hun vil hjælpe med at skrive et ”stillingsopslag” så kommende underviser ved hvad det indebærer, samt om ██████████ vil oplære den nye. Vi søger en over 16år. Vi søger evt. flere undervisere, så de kan dele tjansen.</p>
4	Evaluering af stævnet i juli	<ul style="list-style-type: none"> - Hjælpere vil gerne have mad, kaffe eller andet. - Der mangler hjælpere! Vi skal have klubbens medlemmer til at hjælpe til.
5	4-dagsstævne	<ul style="list-style-type: none"> - Bestyrelsen holder møde til 4 dagsstævne d. 10/5 kl. 18.00. - Vi skal have indkaldt til 4-dags stævne møde hvor vi skal have uddelegeret ansvarsområder - Hjælperlisterne skal op hurtigst muligt så vi kan komme i gang med planlægningen – evt. kontakte ██████████ som kan vejlede

		<ul style="list-style-type: none"> - Kunne vi nedsætte et større stævneudvalg? Bede om hjælp fra klubbens medlemmer. - Vi skal have styr på hvor mange telte vi har, og hvilken stand de er i - Overveje om vi har mulighed for at leje en kølecontainer - [REDACTED] vil gerne have tilbagemelding på hvilke specialklasser vi skal have til stævnet (cup-klasser og pokalklasser) senest d. 10/5.
6	Møde i uge 22	<p>Anders kontakter DRF [REDACTED] ift. mødet i uge 22, der skal planlægges dato.</p> <p>Mulighed for fællesspisning</p> <p>Der skal informeres omkring bestyrelsens måde at arbejde på</p> <p>Der fortælles om samarbejdet med Villy</p> <p>Kommunikation i stalden mm.</p> <p>Anders laver et oplæg til at åbne ballet med, samt en dagsorden som bliver sendt til godkendelse hos resten af bestyrelsen.</p>
7	Springbanen	<p>Der er kommet kritik over at klubbens medlemmer ikke må bruge springbanen.</p> <p>Nybegynderspring: Vi skal have sat gang i nybegynder spring i sommerperioden.</p> <p>Nybegynderspring bliver om tirsdagen v. [REDACTED]</p> <p>Holdstart 16.30. Vi laver lister, som [REDACTED] retter til.</p> <p>[REDACTED] foreslår 4 ryttere på et hold á 45min – eleverne kommer opvarmet.</p> <p>Timeløn til [REDACTED] vil være X kr. Rytterne betaler undervisning til os. Vi skal have styr på hvor meget det skal koste.</p> <p>Vi skal have overblik over hvor mange der vil starte – vi kan evt. allerede starte op tirsdag d. 9/5.</p> <p>Anders kontakter [REDACTED] ift. brug af banen.</p> <p>Fra oktober bliver spring indenfor 1 x i måneden evt. fredag eller lørdag. Ridehal bookes i god tid.</p>
11	Diverse	<p>Ris og ros kassen er tømt og gennemgået.</p> <p>Kandis – Vi vil gerne hjælpe til Kandis mod en fortjeneste for klubben. Vi forsøger at spørge [REDACTED] eller Villy om en af dem vil være vores repræsentant. Betina spørger om Villy vil være vores repræsentant.</p>

		<p>Aslan væver i boksen. Betina spørger Villy om vi kan prøve at flytte ham til en anden boks evt. Hjaltes.</p> <p>Evt. ny elevhest – fjordhest på 15 år. Pernilla og Betina prøver den. Ava Lai skal sættes til salg.</p> <p>Fremover til stævner: Man kan ikke tilmelde sig stævne via seddel på døren (kun klubstævner i HORI, samt E-klasser skal tilmeldes på seddel via døren). Dette må man ikke og derfor foregår alt tilmelding via DRF go!</p> <p>Bestyrelsen har jævnført reglerne ved DRF besluttet at man fremover kun må starte d-klasser, hvis man har d-licens. Det er også besluttet at man gerne må starte e-klasser, selvom man har d-licens jf. reglerne ved DRF.</p> <p>Når man rider for HORI skal aldersgrænsen overholdes. Det samme gælder, ved ryttere som starter stævner på HORI.</p>
12	Evt.	<p>Pt. udlejer vi ikke vores elevheste. Ønsker man at leje kan man evt. lave et opslag til de private heste.</p> <p>Vil [redacted] meddele hjælpepiger at vi efter sommerferien ikke benytter dem længere?</p> <p>Parter: Rideskolen sørger for ting til at pudse sadle med, så parterne kan gøre dette. Solcreme, fluespray mm. Betales også af klubben. Lige vilkår for parter. Part kontrakt revurderes 1 gang årligt, omkring sommerferien. Betina og Pernilla laver ny kontrakt til parterne som kan blive gennemgået af bestyrelsen.</p> <p>Priserne på parter skal revurderes – skal i fortsætte med de priser der er, eller skal vi kigge nærmere på dem?</p> <p>[redacted] overtager hesteansvar på Ava Lai. Vi mangler en til Hof.</p>